



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 4

Datum och tid: 2016-05-03 kl. 19,00 – 21,00

Plats: H10C, Luca Di Veglia.

Närvarande:	Per Löfgren	PL	Ordförande
	Martin Hellström	MH	V.ordförande
	Susanna Klemming	SK	Sekreterare + utskick + humla
	Jani Silvé	JS	Ekonomi
	David Lisborg	DL	Ledamot + TV
	Ulrika Noborg	UN	Suppleant + grannsamverkan + kontaktmän
	Luca Di Veglia	LD	Vicevärd
Ej närvarande:	Matthias Schmitz	MS	Suppleant

§1 Mötets öppnande:
PL öppnade mötet.

§2 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes LD.

§3 Fastställande av dagordning:
Dagordning enligt mall godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr3 genomgicks och godkändes.

§5 Rapport från områdesansvariga.

Ekonomi:

Ekonomi följer budget väl. JS har haft ett möte med Lasse för att få en inblick i bl.a. bokföringssystemet.

Panncentralen:

Leif-Göran var på besök och pratade om panncentralen och vad som sas på panncentralens årsmöte. En ny styrcentral kommer att installeras i juni, annars kommer inga stora förändringar göras den närmaste framtiden.

TV-utbud:

DL, styrelsens TV-ansvarige och JS som hade hand om TV-utbudet tidigare



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



diskuterar hur det ser ut och vad samfälligheten har för krav på sig angående analog TV.

Grannsamverkan:

Kontakt och återkoppling från polisen sker regelbundet. Information sänds ut till kontaktpersoner i varje länga. Nya skyltar ska sättas upp på två ställen där skyltarna försvunnit.

§6

Övriga frågor:

- a. Säkerställa driften efter byte av stora delar av styrelsen
JS kollar med Ekonomiproffsen om att LD får avierna hem till sig för utdelning. JS diskuterar med Ekonomiproffsen kring tillvägagångssätt vid underlåtelse av betalning av samfällighetsavgift.
Adressändring till leverantörer görs av ekonomiansvarig efterhand som fakturorna kommer in.
- b. Läckan/vattenskada H5H
MH försöker få kontakt med Länsförsäkringar Älvsborg ang samfällighetens villkor och status.
- c. Styrelsen diskuterar vidare kring byte av lås till källardörrar. För att fortsätta diskussionen kommer LD och PL att inventera källardörrarna, detta hanns inte med på städdagarna.
- d. Efter expertutlåtande samt den nya informationen att Gräsvägens samfällighetsförening inte ska spola hela sitt system utan bara de fastigheter där problem uppstått, har styrelsen funnit att det inte är mycket som styrker en spolning av systemet och byte av alla ventiler. Men vi fortsätter att samla mer information.

Styrelsen skapar en lista om vad man kan göra som punktinsats vid problem med värmen.

- e. PL har kontaktat kommunen ang Hästhagenskolans utbyggnad och överklaganstiden har gått ut, byggnaden ska uppföras närmast bäcken på skolans mark.
- f. Styrelsen anser att det behövs någon form av lista för att förtydliga de beslut som fattas och i vilket/vilka protokoll det går att läsa om dem.
- g. Vi behöver skapa ett bättre system för var nycklar finns vid nödsituationer, Vilka i styrelsen som ska ha nycklar, om det ska finnas en nyckeluppsättning



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



där alla viktiga nycklar finns istället för att ha dem på olika ställen.

- h. Det har uppkommit läckage vid vissa fastigheters gavlar. PL tar reda på hur detta löses bäst.

§7

Hemsida:

Arbetet fortsätter kontinuerligt.

DL fortsätter arbetet kring förnyelse av hemsidan.

§8

Humla/utskick:

Ingen Humla

§9

Nästa möte:

Kommande möte 1/6 hos H8B

Kallelse till detta möte sänds ut via mail.

§10

Avslutning:

PL avslutade mötet och tackade för kaffe/te med dopp.

Susanna Klemming

Luca Di Veglia